
 

 

                         Z Á P I S 

z 17. jednání Výboru pro dopravu ze dne 11. 6. 2024 

 
Dne 11. 6. 2024 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeným 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

 

Místo jednání:    Kancelář architektury města Karlovy Vary, náměstí Dr. Milady Horákové 2041,  
                                   Karlovy Vary  
 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16.30 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička, Bc. Petr Vrba  

  Martin Jícha, Vlastimi Lepík, Jan Fikrt, Dis. 
 

Omluveni:   Opletalová Hana  

Nepřítomni:   

Hosté:          Karel Adamec, Architekt – ředitel Kanceláře architektury města 
 

Program:              

1. Zahájení 
2. Doprava v klidu, územní plán města – obchvat města ve vazbě na výstavbu dálnice  - Karel 

Adamec, Architekt – ředitel Kanceláře architektury města 

3. Různé 
 
1. Zahájení 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu, které se uskutečnilo v Kanceláři architektury města Karlovy 
Vary 
 

Schválení programu 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 17. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal, Bc. Petr Vrba, Jaroslav Hrdlička,  Martin Jícha, Vlastimi 

Lepík, Jan Fikrt, Dis. 

 

proti: -  zdržel se: nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Doprava v klidu, územní plán města – obchvat města ve vazbě na výstavbu dálnice 

1. Pan Adamec představil  varianty průtahu (zatrubnění) s tím, že v následujícím týdnu se 

uskuteční jednání  Krajském úřadu a následně členové komise obdrží nové informace. 



2. Doprava v klidu – p. Lepík hovořil o sdílených místech ve formě RA a generelu dopravy, 

dále že chybí koordinátor městské mobility, který je zřízen již v mnoha městech.  

Pan Adamec připomněl územní plán v souvislosti s výstavbou parkovacích domů, hledání 

potenciálních investorů, výstavbu kapacitně menších parkovacích domů, které jsou již 

realizovány v jiných městech. 

3. Parkování pro nově vzniklé kapacity u lázeňských domů – není řešeno. 

4. Na ZM v září bude představena projektová dokumentace širšího centra – p. Adamec. 

5. Stará vodárna – p. Adamec – postupná realizace veřejného prostoru. 

 

   3. Různé 

 

 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín příštího 

jednání, které se uskuteční 11. 9. 2024 ve 14:00 hod na letišti v Karlových Varech. 

 

 

Zapsala: Mgr Hana Žáková, 

Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotovila: Hana Opletalová - tajemnice výboru            

Dne: 18. 6. 2024       

                                            


